



## ຂໍ້ມູນສໍາຄັນ ແລະ ຂໍ້ມູນອັບເດດກ່ຽວກັບການກັບຄືນໄປສູ່ການຮຽນການສອນພາຍໃນຫ້ອງຮຽນ

### ຕາຕະລາງທີ່ກຳນົດສໍາລັບການກັບຄືນໄປສູ່ການຮຽນການສອນພາຍໃນຫ້ອງຮຽນ

- **✓ ວັນທີ 22 ກຸມພາ** - ບັນດານັກຮຽນໃນໂປຣແກຣມການສຶກສາພິເສດທີ່ແຍກອອກຕ່າງຫາກຢ່າງສິ້ນເຊີງ ເຊິ່ງກ່ອນໜ້ານີ້ໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມຮູບແບບການຮຽນການສອນໃນຫ້ອງຮຽນຂອງພວກເຮົາ (ນັກຮຽນເຫຼົ່ານັ້ນຍັງຄົງໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມການຮຽນການສອນພາຍໃນຫ້ອງຮຽນໃນເດືອນຫັນວາທີ່ຜ່ານມາ).
- **✓ ວັນທີ 1 ມີນາ** - ບັນດານັກຮຽນທີ່ບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃນໂປຣແກຣມການສຶກສາພິເສດທີ່ແຍກອອກຕ່າງຫາກຢ່າງສິ້ນເຊີງ, ແຕ່ກ່ອນໜ້ານີ້ໄດ້ເຂົ້າຮັບການສຶກສາພາຍໃນຫ້ອງຮຽນໃນສິກຮຽນລະດູໃບໄມ້ຫຼັງນີ້ ເຊິ່ງເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງແຜນເປີດການຮຽນການສອນຄືນໃໝ່ສະບັບເດີມຂອງພວກເຮົາ.
- **ວັນທີ 5 ເມສາ** - ບັນດານັກຮຽນໃນຊັ້ນຮຽນ K ຫາ ເກຣດ 5 ຈະກັບຄືນມາຮຽນແບບເຕັມເວລາໃນຫ້ອງຮຽນ ພ້ອມຕົວເລືອກສໍາລັບຜູ້ປົກຄອງໃນການຮຽນຜ່ານຮູບແບບທາງໄກ.
- **ວັນທີ 26 ເມສາ** - ບັນດານັກຮຽນໃນຊັ້ນຮຽນເກຣດ 6 ຫາ ເກຣດ 8 ຈະກັບຄືນມາຮຽນແບບເຕັມເວລາໃນຫ້ອງຮຽນ ພ້ອມຕົວເລືອກສໍາລັບຜູ້ປົກຄອງໃນການຮຽນຜ່ານຮູບແບບທາງໄກ.
- **ວັນທີ 26 ເມສາ** - ຮູບແບບປະສົມຢູ່ໂຮງຮຽນ LHS ພ້ອມກັບການໃຫ້ເວລານັກຮຽນກິນເຂົ້າທ່ຽງ. (ລັດຍັງທໍາການສະຫຼຸບແນວທາງໃຫ້ແກ່ໂຮງຮຽນມັດທະຍົມຕອນປາຍຢູ່. ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາລໍຖ້າແນວທາງດ້ານກົດລະບຽບເພີ່ມເຕີມຈາກ DESE (ພະແນກສຶກສາຊັ້ນປະຖົມ ແລະ ມັດທະຍົມ), ເຂດການສຶກສາກໍກໍາລັງສືບຕໍ່ວາງແຜນຮູບແບບການຮຽນການສອນແບບປະສົມ ໂດຍນໍາໃຊ້ຕາຕະລາງປະຈໍາວັນແບບປ່ຽນຜຽນ ຫຼື ແບບຈັດຮຽງເປັນລໍາດັບຊັ້ນ. ເຊິ່ງສິ່ງນີ້ຈະສ້າງຂຶ້ນມາເພື່ອຮອງຮັບຄວາມທ້າທາຍອັນມີລັກສະນະສະເພາະຂອງຂະໜາດຈໍານວນນັກຮຽນ ແລະ ການຈັດຕາຕະລາງການຮຽນການສອນໃຫ້ມີຄວາມຕໍ່ເນື່ອງຢູ່ທີ່ໂຮງຮຽນ Lowell High.)
- **ຊັ້ນຮຽນກຽມອະນຸບານ** - ບັນດານັກຮຽນຊັ້ນກຽມອະນຸບານທີ່ໄດ້ຮັບມອບໝາຍໃຫ້ເຂົ້າຮຽນຢູ່ທີ່ Cardinal O'Connell Early Learning Center ເຊິ່ງປະຈຸບັນເປັນນັກຮຽນທີ່ຮຽນໜັງສືຜ່ານຮູບແບບທາງໄກ ອາດຈະກັບຄືນໄປຮຽນພາຍໃນຫ້ອງຮຽນໄດ້ຕັ້ງແຕ່ວັນທີ 5 ເມສາ. ນັກຮຽນຊັ້ນກຽມອະນຸບານທີ່ຮຽນຜ່ານຮູບແບບທາງໄກຢູ່ໂຮງຮຽນແຫ່ງອື່ນໆທັງໝົດ ແມ່ນຈະຍັງຄົງຮຽນຜ່ານຮູບແບບທາງໄກຕໍ່ໄປໃນລະຫວ່າງນີ້. ຫຼັງຈາກທີ່ນັກຮຽນໃນຊັ້ນຮຽນ K ຫາ ເກຣດ 5 ກັບຄືນໄປຮຽນໜັງສືພາຍໃນຫ້ອງຮຽນໃນວັນທີ 5 ເມສາ, ໂຮງຮຽນ LPS ຈະທໍາການປະເມີນສິ່ງອໍານວຍຄວາມສະດວກຂອງໂຮງຮຽນຄືນໃໝ່ ເພື່ອພິຈາລະນາວ່າການຮຽນພາຍໃນຫ້ອງຮຽນຂອງຊັ້ນກຽມອະນຸບານອາດເກີດຂຶ້ນທີ່ໂຮງຮຽນອື່ນໆນອກເໜືອຈາກ Cardinal.

---

## ການຂະຫຍາຍເວທີກອງປະຊຸມການສຶກສາຮ່າຮຽນພາຍໃນທ້ອງຮຽນຂອງຊຸມຊົນ

ໂຮງຮຽນ LPS ໄດ້ຈັດກອງປະຊຸມໃຫ້ຂໍ້ມູນທາງອອນລາຍ ເພື່ອກວດສອບຂໍ້ມູນອັບເດດທີ່ສໍາຄັນກ່ຽວກັບແຜນງານຂອງເຂດການສຶກສາໃນການຂະຫຍາຍການຮຽນການສອນພາຍໃນທ້ອງຮຽນໃນເດືອນເມສາ. ສໍາລັບລາຍລະອຽດເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບແຜນງານດັ່ງກ່າວ, ກະລຸນາເບິ່ງສະໄລ່ ແລະ ວິດີໂອຈາກບັນດາກອງປະຊຸມໃຫ້ຂໍ້ມູນເຫຼົ່ານີ້:

- [ສະໄລ່ບິດນໍາສະເໜີກອງປະຊຸມການຂະຫຍາຍການສຶກສາຮ່າຮຽນພາຍໃນທ້ອງຮຽນຂອງຊຸມຊົນ](#)
- [ວິດີໂອຈາກກອງປະຊຸມວັນທີ 16 ມີນາ](#)

---

## ລະບົບຂົນສົ່ງສໍາລັບນັກຮຽນທີ່ເຂົ້າສຶກສາຮ່າຮຽນຢູ່ໃນໂຮງຮຽນ

ພວກເຮົາສາມາດຂະຫຍາຍການໃຫ້ບໍລິການຂົນສົ່ງຂອງພວກເຮົາໄດ້ຢ່າງປອດໄພ ໂດຍທີ່ບໍ່ຕ້ອງນັ່ງແອອັດກັນໃນລົດເມ ແລະ ຕອນນີ້ພວກເຮົາສາມາດໃຫ້ບໍລິການລົດເມແກ່ນັກຮຽນໃນຊັ້ນຮຽນ K ຫາ ເກຣດ 8 ທີ່ອາໄສຢູ່ຫ່າງຈາກໂຮງຮຽນຂອງຕົນເອງເປັນໄລຍະທາງຢ່າງໜ້ອຍ 1.75 ໄມລ.

ບັນດາຄອບຄົວຂອງນັກຮຽນທີ່ກັບຄືນມາສຶກສາຮ່າຮຽນພາຍໃນທ້ອງຮຽນໃນວັນທີ 5 ເມສາ ໄດ້ຮັບອິເມວທີ່ມີຂໍ້ມູນສະເພາະກ່ຽວກັບຕາຕະລາງລົດເມຂອງລູກພວກເຂົາ, ລວມທັງສະຖານທີ່ຮັບ ແລະ ສົ່ງ. ນັກຮຽນຊັ້ນອະນຸບານ ແລະ ນັກຮຽນຊັ້ນເກຣດໜຶ່ງ ຈະໄດ້ຮັບບັດໂດຍສານລົດເມ. ເຊິ່ງໄດ້ມີການສົ່ງບັດໂດຍສານລົດເມໄປໃຫ້ທາງໄປສະນີເມື່ອຕົ້ນອາທິດນີ້. ນັກຮຽນໃນຊັ້ນຮຽນເກຣດ 2 ຫາ ເກຣດ 5 ແມ່ນຈະບໍ່ໄດ້ຮັບບັດໂດຍສານລົດເມ ແລະ ຈະໄດ້ຮັບພຽງແຕ່ຂໍ້ມູນລົດເມຂອງພວກເຂົາຜ່ານທາງອີເມວ.

ນອກຈາກນີ້, ຍັງສາມາດເບິ່ງຂໍ້ມູນລົດເມໂດຍການຄລິກໄປທີ່ [ໄອຄອນຮູບລົດເມ](#) ຢູ່ໜ້າຫຼັກຂອງເວັບໄຊໂຮງຮຽນ Lowell Public Schools. ທ່ານຈະຕ້ອງໃຊ້ໝາຍເລກ ID ນັກຮຽນຂອງລູກທ່ານ ເພື່ອເຂົ້າເຖິງຂໍ້ມູນເຫຼົ່ານີ້. ເຊິ່ງນີ້ຄືໝາຍເລກ 6 ຫຼັກທີ່ລູກຂອງທ່ານໃຊ້ໃນການເຂົ້າສູ່ລະບົບຄອມພິວເຕີຂອງໂຮງຮຽນພວກເຂົາ.

ພວກເຮົາຈະສົ່ງຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບລະບົບການຂົນສົ່ງດ້ວຍລົດເມສໍາລັບນັກຮຽນໃນຊັ້ນຮຽນເກຣດ 6 ຫາ ເກຣດ 8 ໃຫ້ໃນອາທິດຂອງວັນທີ 12 ເມສາ.

ຖ້າຫາກທ່ານມີຄໍາຖາມໃດໆກໍຕາມ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ໂຮງຮຽນຂອງທ່ານ ຫຼື ໂທຕິດຕໍ່ Transportation Office (ສໍານັກງານຂົນສົ່ງ) ທີ່ໝາຍເລກ 978-674-4333.

---

## ການໃຫ້ບໍລິການອາຫານແກ່ນັກຮຽນທີ່ຮຽນຜ່ານຮູບແບບທາງໄກ

ເລີ່ມຕັ້ງແຕ່ວັນຈັນທີ 5 ເມສາ ເປັນຕົ້ນໄປ, ພວກເຮົາຈະປ່ຽນໄປໃຊ້ຕາຕະລາງການໃຫ້ບໍລິການອາຫານຕໍ່ໄປນີ້ແກ່ນັກຮຽນທີ່ຮຽນຜ່ານຮູບແບບທາງໄກ:

ຈຸດຮັບອາຫານຕໍ່ໄປນີ້ ຈະໃຫ້ບໍລິການອາຫານທຸກໆມື້ແກ່ນັກຮຽນຂອງພວກເຮົາທີ່ຮຽນໜັງສືຜ່ານຮູບແບບທາງໄກ:

- STEM Academy: 11 ໂມງເຊົ້າ - 1 ໂມງແລງ

ຈຸດຮັບອາຫານຕໍ່ໄປນີ້ ຈະໃຫ້ບໍລິການອາຫານທຸກໆວັນຈັນ, ວັນພຸດ ແລະ ວັນສຸກແກ່ນັກຮຽນຂອງພວກເຮົາທີ່ຮຽນໜັງສືຜ່ານຮູບແບບທາງໄກ:

- Lowell High: 8 ໂມງເຊົ້າ - 9 ໂມງເຊົ້າ
- Morey: 11 ໂມງເຊົ້າ - 12 ໂມງແລງ
- Robinson: 11:30 ໂມງເຊົ້າ - 12:30 ໂມງແລງ
- Butler: 12 ໂມງແລງ - 1 ໂມງແລງ
- Wang: 12 ໂມງແລງ - 1 ໂມງແລງ
- Murkland: 12:30 ໂມງແລງ - 1 ໂມງແລງ
- Lincoln: 1 ໂມງແລງ - 1:30 ໂມງແລງ
- Greenhalge: 2:30 ໂມງແລງ - 3 ໂມງແລງ
- Stoklosa: 3:15 ໂມງແລງ - 4 ໂມງແລງ

ນັກຮຽນຈະໄດ້ຮັບອາຫານເຊົ້າສອງຄາບ ແລະ ອາຫານທ່ຽງສອງຄາບໃນທຸກໆວັນຈັນ ແລະ ວັນພຸດຢູ່ທີ່ຈຸດຮັບອາຫານເຫຼົ່ານີ້. ນອກນັ້ນ, ນັກຮຽນຍັງຈະໄດ້ຮັບອາຫານສຳລັບຄາບອາຫານຂອງວັນເສົາ ແລະ ວັນທີດໃນທຸກໆວັນສຸກຢູ່ທີ່ຈຸດຮັບອາຫານທຸກແຫ່ງຂອງພວກເຮົາ.

---

## ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19)

ສາມາດເຂົ້າເບິ່ງຂໍ້ມູນຫຼ້າສຸດ, ຂໍ້ມູນອັບເດດ ແລະ ຂ່າວສານກ່ຽວກັບພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19) ໄດ້ທີ່ [ແຟັດຟອມອອນລາຍກ່ຽວກັບຂໍ້ມູນຂອງພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 \(COVID-19\) ຂອງໂຮງຮຽນ LPS](#). ກະລຸນາເຂົ້າເບິ່ງແຫຼ່ງຂໍ້ມູນທີ່ເປັນປະໂຫຍດນີ້. [ສາມາດເຂົ້າເບິ່ງບົດລາຍງານການຕິດຕາມພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 \(COVID-19\) ສະບັບຫຼ້າສຸດໄດ້ຢູ່ບ່ອນນີ້](#)

---

## ໂປຣແກຣມການກວດຫາເຊື້ອພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19)

ໃນຖານະເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງຂະບວນການເປີດການຮຽນການສອນຄືນໃໝ່, ພວກເຮົາໄດ້ສະເໜີໃຫ້ມີການກວດຫາເຊື້ອພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19) ຟຣີທຸກໆອາທິດ ເຊິ່ງເປັນໄປດ້ວຍຄວາມສະໝັກໃຈ. ການກວດຫາເຊື້ອນີ້ຈະຊ່ວຍຫຼຸດຄວາມສ່ຽງໃນການແຜ່ລະບາດຂອງພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19) ໂດຍຊ່ວຍລະບຸຫາເຊື້ອທີ່ເປັນບວກໃນຜູ້ທີ່ບໍ່ສະແດງອາການໃດໆຂອງພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19). ໃນການເຂົ້າຮ່ວມ, ພໍ່ແມ່/ຜູ້ປົກຄອງ ຈະຕ້ອງໄດ້ເຊັນລິງນາມໃນແບບຟອມຂໍຄວາມຍິນຍອມໃຫ້ແກ່ລູກຂອງພວກເຂົາ. [ຄລິກບ່ອນນີ້ເພື່ອເຂົ້າເບິ່ງແບບຟອມຂໍຄວາມຍິນຍອມ.](#)

ການກວດຫາເຊື້ອພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19) ນີ້ ມີຄວາມວ່ອງໄວ, ງ່າຍ ແລະ ບໍ່ເຈັບ. ມັນເປັນການກວດຫາເຊື້ອທາງຮູດັງ ໂດຍຈະຄ່ອຍໆໃຊ້ກ້ານສໍາລິແຕ່ເຂົ້າໄປໃນສ່ວນລຸ່ມດ້ານໃນຂອງຮູດັງ. ເຊິ່ງພວກເຮົາຈະຕອບສະໜອງຕາມຄວາມຕ້ອງການຂອງນັກຮຽນທຸກໆຄົນ ເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຂົາຮູ້ສຶກສະດວກສະບາຍໃນລະຫວ່າງຂະບວນການກວດດັ່ງກ່າວ.

ການກວດແມ່ນຟຣີ. ທ່ານບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງຈ່າຍເງິນຄ່າກວດ ຫຼື ມີປະກັນສຸຂະພາບ ເພື່ອເຂົ້າຮັບການກວດດັ່ງກ່າວ.

ຍິ່ງນັກຮຽນ ແລະ ເຈົ້າໜ້າທີ່ເຂົ້າຮ່ວມຫຼາຍເທົ່າໃດ, ໂຮງຮຽນຂອງພວກເຮົາກໍຈະມີຄວາມປອດໄພຫຼາຍເທົ່ານັ້ນ. [ກະລຸນາຄລິກບ່ອນນີ້ເພື່ອອ່ານເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບໂປຣແກຣມການກວດຫາເຊື້ອດັ່ງກ່າວນີ້.](#)

---

## ວັກຊີນພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19)

ປະຈຸບັນນີ້, ລັດ Massachusetts ແມ່ນຢູ່ໃນໄລຍະທີ 2 ຂອງການເປີດຕົວວັກຊີນພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19), ເຊິ່ງຕອນນີ້ແມ່ນລວມເອົາເຈົ້າໜ້າທີ່ຂອງຊັ້ນຮຽນ K ຫາ ເກຣດ 12. ເຈົ້າໜ້າທີ່ຂອງພວກເຮົາຫຼາຍຄົນແມ່ນໄດ້ຮັບການສົດວັກຊີນ ຫຼື ຢູ່ໃນລະຫວ່າງການຮັບຢາຊຸດທໍາອິດ ຫຼື ຊຸດທີສອງຂອງພວກເຂົາ. ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບວັກຊີນພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19) ແລະ ເບິ່ງວ່າທ່ານອາດຈະມີສິດໄດ້ຮັບວັກຊີນເມື່ອໃດ, [ໃຫ້ເຂົ້າໄປທີ່ເວັບໄຊຂອງລັດ.](#)

ນອກຈາກນັ້ນ, ໃຫ້ກວດເບິ່ງແຫຼ່ງຂໍ້ມູນທີ່ເປັນປະໂຫຍດເຫຼົ່ານີ້ຈາກ Lowell Community Health Center (ສູນສຸຂະພາບຊຸມຊົນເມືອງ Lowell) ແລະ Greater Lowell Health Alliance:

- [ຮູ້ວ່າອັນໃດຄືສິ່ງທີ່ເປັນຄວາມຈິງ ແລະ ບໍ່ເປັນຄວາມຈິງກ່ຽວກັບວັກຊີນພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 \(COVID-19\)](#)
  - [ຕອນນີ້ພວກເຮົາມີວັກຊີນສອງປະເພດ ເພື່ອຊ່ວຍປົກປ້ອງພວກເຮົາຈາກພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 \(COVID-19\) - ນີ້ຄືສິ່ງທີ່ທ່ານຈໍາເປັນຕ້ອງຮູ້](#)
-

## ລະບຽບການ ແລະ ແນວທາງປະຕິບັດການໃສ່ໜ້າກາກຂອງໂຮງຮຽນ LPS

ບັນດານັກຮຽນ, ເຈົ້າໜ້າທີ່ ແລະ ບຸກຄົນໃດໆກໍຕາມທີ່ເຂົ້າມາພາຍໃນອາຄານໂຮງຮຽນຂອງພວກເຮົາ ແມ່ນຈະຕ້ອງໄດ້ໃສ່ສິ່ງປົກຫຸ້ມໃບໜ້າ, ເວັ້ນເສຍແຕ່ວ່າຈະມີເອກະສານຂໍຢັກເວັ້ນ. ເຊິ່ງມີຄວາມເປັນໄປໄດ້ທີ່ໜ້າກາກເຮັດໃຫ້ການແຜ່ກະຈາຍຂອງໄວຣັສສຸ້າລົງ ແລະ ສາມາດປ້ອງກັນການແຜ່ກະຈາຍຂອງໄວຣັສຈາກຜູ້ທີ່ອາດຈະມີເຊື້ອ ແຕ່ບໍ່ສະແດງອາການອີກດ້ວຍ. ກະລຸນາເບິ່ງຄືນລະບຽບການ ແລະ ແນວທາງປະຕິບັດການໃສ່ໜ້າກາກຂອງໂຮງຮຽນ LPS.

---

## ແນວທາງປະຕິບັດການເວັ້ນໄລຍະຫ່າງທາງສັງຄົມ

ພະແນກສຶກສາຊັ້ນປະຖົມ ແລະ ມັດທະຍົມ (DESE) ຂອງລັດ Massachusetts ໄດ້ອອກແນວທາງປະຕິບັດສະບັບໃໝ່ກ່ຽວກັບການເວັ້ນໄລຍະຫ່າງທາງສັງຄົມ ໂດຍອີງໃສ່ຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບຫຼ້າສຸດຈາກຊຸມຊົນທາງການແພດ ແລະ ສິ່ງນີ້ຈະປ່ຽນວິທີການກຳນົດການເວັ້ນໄລຍະຫ່າງທາງສັງຄົມໃນຫ້ອງຮຽນຂອງໂຮງຮຽນ LPS ຢ່າງຍິ່ງໃນອະນາຄົດ. ກ່ອນໜ້ານີ້, ຕາມແຜນການເປີດການຮຽນການສອນຄືນໃໝ່ສະບັບເດີມຂອງພວກເຮົາ, ການເວັ້ນໄລຍະຫ່າງທາງສັງຄົມໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃຫ້ຢູ່ໃນໄລຍະຢ່າງໜ້ອຍ 6 ຟຸດ ສຳລັບນັກຮຽນທຸກໆຄົນ. ໃນວັນທີ 5 ເມສາ, ຂໍ້ກຳນົດຂອງການເວັ້ນໄລຍະຫ່າງທາງສັງຄົມ ຈະປ່ຽນໄປເປັນໄລຍະຢ່າງໜ້ອຍ 3 ຟຸດ. ເມື່ອມີຄວາມເປັນໄປໄດ້, ພວກເຮົາຈະຈັດໃຫ້ມີໄລຍະຫ່າງຫຼາຍກວ່າຕາມທີ່ກຳນົດໄວ້ 3 ຟຸດ.

---

## ລະບຽບການໃນການທຳຄວາມສະອາດກ່ຽວກັບພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19)

ເມື່ອນັກຮຽນກັບຄືນມາທີ່ໂຮງຮຽນ, ພວກເຮົາຈະຮັບປະກັນວ່າມີການສືບຕໍ່ປະຕິບັດຕາມແນວທາງປະຕິບັດດ້ານຄວາມປອດໄພຢ່າງເຄັ່ງຄັດ ເພື່ອຮັບປະກັນຄວາມປອດໄພໃຫ້ແກ່ນັກຮຽນ ແລະ ເຈົ້າໜ້າທີ່ຂອງພວກເຮົາ. ເຊິ່ງຈະມີການກວດສອບເຄື່ອງຟອກອາກາດ ເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າເຄື່ອງດັ່ງກ່າວທຳງານຕາມລຳດັບຢ່າງຖືກຕ້ອງ, ຈະມີການເຕີມເຈວລ້າງມືໃນຈຸດທີ່ກຳນົດ ແລະ ບ່ອນຕັ້ງເຈວລ້າງມືໃນຫ້ອງຮຽນ ພ້ອມນັ້ນກໍຈະມີການທຳຄວາມສະອາດໂຕະ ແລະ ພື້ນຜິວທັງໝົດຢ່າງເປັນປະຈຳ. ເຈົ້າໜ້າທີ່ຄຸ້ມຄອງດູແລຂອງພວກເຮົາຈະສືບຕໍ່ດຳເນີນການປະຕິບັດຂ້າເຊື້ອເພີ່ມເຕີມໃນອາຄານຮຽນຂອງພວກເຮົາ ເຊັ່ນ: ການໃຊ້ເຄື່ອງພິ້ນຄວັນ ຫຼື ເຄື່ອງສີດຊ້ຳເຊື້ອ, ໂດຍສະເພາະເມື່ອມີການລະບຸວ່າພົບເຊື້ອໂຄວິດ (COVID) ທີ່ເປັນບວກ.

---

## ຈະເຮັດແນວໃດເມື່ອທ່ານຮູ້ສຶກບໍ່ສະບາຍ

ທ່ານຮູ້ສຶກບໍ່ສະບາຍ ຫຼື ມີອາການຂອງພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19) ບໍ່? ກະລຸນາເຂົ້າເບິ່ງແຜນພາບທີ່ເປັນປະໂຫຍດ ແລະ ເຂົ້າໃຈຽງນີ້ ສຳລັບແນວທາງປະຕິບັດວ່າທ່ານຄວນໄປໂຮງຮຽນຫຼືບໍ່ ແລະ ທ່ານຄວນຈະແຍກຕົວໄປຢູ່ຜູ້ດຽວ ຫຼື ກັກຕົວໃນໄລຍະເວລາເທົ່າໃດ ຖ້າຫາກທ່ານມີອາການ ຫຼື ໄດ້ສຳຜັດກັບພະຍາດອັກເສບປອດ ໂຄວິດ-19 (COVID-19). ກະລຸນາຢາລືມຕິດຕໍ່ພະຍາບານປະຈຳໂຮງຮຽນຂອງທ່ານ ຖ້າຫາກລູກຂອງທ່ານມີອາການຂອງເຊື້ອໂຄວິດ (COVID) ຫຼື ໄດ້ຮັບການລະບຸວ່າມີການສຳຜັດໃກ້ຊິດ ຫຼື ໄດ້ຮັບຜົນກວດຫາເຊື້ອໂຄວິດ (COVID) ວ່າເປັນບວກ.